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Dagordning 

1. Mötets öppnande 
Tjarls förklarade mötet öppnat 
 

2. Mötets behörighet 
Mötet ansågs behörigt 
 

3. Val av mötesordförande 
Tjarls valdes till mötesordförande 
 

4. Val av mötessekreterare 
Jonas valdes till mötessekreterare 
 

5. Val av två justerare och rösträknare 
Sebastian Hedström och Sebastian Möller valdes justerare samt rösträknare. 
 

6. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 

7. Fastställande av Röstlängd 
Röstlängden fastställdes till: Tjarls Metzmaa, Jonas Nerén, Sebastian Möller, 
Sebastian Hedström, Magnus Bark, Nils Svednell, Karl Wikberg, Joakim Fredriksson, 
Sebastian Jansson, Zackarias Jansson, Dennis Granath, Fredrik Sjöberg 
 
Adjungerade utan rösträtt:  
 

8. Genomgång av föregående årsmötesprotokoll 
Föregående årsmötesprotokoll blev uppläst 
 

9. Styrelsens verksamhetsberättelse från föregående år 
Föreningen har under 2017 haft verksamhet i både digital och fysisk form. Föreningsåret 
började med årsmötet 18 mars för att sätta grunderna inför det kommande året. I år blev det 
inget stort MälarLAN, på grund av för få engagerade medlemmar samt tidsbrist hos de som 
tidigare haft ledande roller. Men föreningen lyckades arrangera två stycken SpLAN under 
påsken och hösten. På grund av ombyggnation av Lindboskolan saknades lämplig lokal för 
höstens LAN, vilket resulterade i att 23 personer trängde ihop sig i Shadowplayers källare 
över en helg.  
 

 



En fullsatt premiärvisning av “Skapandet av Shadowgames”, filmen om figurspelsturneringen 
som anordnades 2012, hölls i föreningens lokaler. Filmen finns på YouTube för att skåda 
och beundra. Avdelningarna finns inte längre som formella föreningar. De kan leva vidare i 
andan om de önskar, men då som lösa grupper. All kommunikation har också flyttats från 
många olika små Facebookgrupper tillbaka till den stora. 
 
Figurspelarna har byggt terräng under året och höll ett klubbmästerskap i december. Planer 
har påbörjats för en ännu större turnering under det kommande året. Även en 
eskaleringsliga har gått av stapeln under årets början och kommer fortlöpa under våren. 
Denna ökade aktivitet har resulterat i flertalet nya medlemmar, mest tack vare figurspelarna. 
 
Kommunen har varit på plats och undersökt huruvida vi har asbest i golvet efter 9 månader 
från det att vi påpekade det. Vi har dock inte fått något svar ännu. De har heller inte svarat 
på frågorna om ventilationen som inte fungerar i halva lokalen. Det har kortfattat funnits 
vissa problem i att få svar.  
 
Under hösten vacklade aktiviteten i föreningens lokaler och för att få igång mer engagemang 
igen sammankallade styrelsen till ett stormöte om föreningens framtid. Från detta möte 
ökade intensiteten av föreningens “Öppet Hus”-dagar och medlemmar blev mer öppna och 
informativa om när de skulle befinna sig på föreningen, för att möjliggöra ökad aktivitet.  
 
Exempel på verksamhet som förekommit på “Öppet Hus”-dagarna är filmkväll, prova på 
figurspel, flertalet brädspel har spelats och den gamla verkstaden har städats upp och fått ett 
nytt användningsområde som ett retro-LAN-rum. För att avsluta kalenderåret ställdes det till 
med det årliga julmyset i föreningens lokaler. Granen kom fram och pryddes med pärlplattor, 
gamla som nya. Glögg, julmust och pepparkakor konsumerades i sann julanda.  

Jämfört med 2017 års verksamhetsplan: 
● Anordna MälarLAN 

○ Blev inget. 
● Hjälpa medlemmar att anordna spelträffar 

○ Över förväntan 
● Hitta engagerade till nästa års styrelse 

○ Har nedprioriterats 
● Sköta driften och se till att föreningens ekonomiska åtaganden sköts 

○ Har fått en uppsträckning, se ekonomisk berättelse 
● Göra en ansats för att öka aktiviteten i föreningen 

○ Galant! 
● Utforma ett styrdokument för hur man ska göra med gamla medlemmar som inte 

betalar sin medlemsavgift inom en rimlig tid 
○ Behövdes inte, vi började skapa fakturor istället 

● Anordna minst 2 SpLAN 
○ Jajjebox! 

 

 



Styrelsens yrkar...  
...att vi lägger den verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

 
Beslut: Bifall 

10. Ekonomisk berättelse från föregående år 
 
Även i år kan vi se att det ekonomiska läget är stabilt. Årets resultat är ett överskott som 
nästan helt kan spåras till att vi reglerat intäkter och utgifter för MälarLAN 2015-2016 med 
Teh Warriors. Vi hade annars haft ett +/- 0 resultat vilket för oss alltid är att eftersträva. 
 
Kikar vi på diagrammen nedanför kan vi se att intäkter vi får från bidrag av kommunen och 
Sensus samt medlemsavgifter ganska precis täcker vår lokalhyra. Vilket bådar gott för 
kommande år. Det innebär också att Sverok och alla insatser som pantinsamling är det som 
ger möjlighet till verksamhet. 
 
I balansrapporten ser vi att vi har knappt 74.000 kr på kontot, vilket är runt 20 000 kr över 
den buffert vi vill ha för att klara ett års kostnader.  
 
I slutet av året gjorde vi en insats för att få in medlemsavgifter som legat släpande. Detta har 
berott mest på lite bristande rutiner runt hanteringen snarare än medlemmars ovilja att 
betala. Det nya bokförings-programmets möjlighet att enkelt skicka fakturor har varit toppen. 
Anmärkningsvärt är att trots mycket verksamhet har vi bara haft 419 kr i kostnader för 
detsamma. Detta beror på att de lokaler vi haft under tillfälliga evenemang har vi fått låna 
gratis och att vi har gott om material att tillgå från tidigare års inköp.  
 
Värt att notera när den ekonomiska berättelsen läses är att 2018 års försäkringar är också 
betalade under 2017.  

 



 

 



 
 

 

 



 
1510 - Kundfordringar är medlemsavgifter som inte betalats under 2017 
 

Styrelsens yrkar...  
...att vi lägger den ekonomiska berättelsen till handlingarna. 

 
Beslut: Bifall 

 
 

 



 
11. Revisorernas berättelse från föregående år 

Revisionsberättelse Shadowplayers spelförening 2017  
Styrelsens ansvar för årsredovisningen  
Det är styrelsen som har ansvaret för att upprätta en årsredovisning som ger en rättvisande 
bild och för den interna kontroll som styrelsen bedömer är nödvändig för att upprätta en 
årsredovisning som inte innehåller väsentliga felaktigheter, vare sig de beror på 
oegentligheter eller på fel.  

Revisorns ansvar  
Mitt ansvar är att uttala mig om årsredovisningen på grundval av min revision. Jag har utfört 
revisionen enligt god revisionssed i Sverige, detta genom att med olika åtgärder inhämta 
revisionsbevis och annan information och bedöma riskerna för väsentliga felaktigheter vare 
sig dessa beror på oegentligheter eller på fel.  En revision innefattar två delar. Dels den 
ekonomiska och dels styrelsens förvaltning.  
 
Ekonomisk revision har genomförts genom att... 
...granska dom ekonomiska underlag som lämnats. Verifikationer har styrkts med 
ingående/utgående fakturor. 
 
Verksamhetsrevision har genomförts genom att... 
...granska mötesprotokoll, deltagit under möten och granskat diskussioner i 
facebookgruppen.  

Uttalande  
Jag anser att de revisionsbevis jag har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som 
grund för mitt uttalande. Enligt min uppfattning har årsredovisningen givit en i alla väsentliga 
avseenden rättvisande bild av föreningens finansiella ställning. Förvaltningsberättelsen är 
förenlig med årsredovisningens övriga delar. Styrelsens ledamöter har enligt min uppfattning 
inte handlat i strid med föreningens stadgar eller årsmötets beslut.  
 
Jag tillstyrker därför att föreningens årsmöte beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 
2017.  
 
 
Hallstahammar 2018-03-12  
 
 
Joakim Fredriksson 
 

 



att lägga revisorsberättelsen till handlingarna 
 
Beslut: Bifall 
 
12. Frågan om styrelsens ansvarsfrihet 

Revisor Joakim Fredriksson tillstyrker… 
...att mötet beviljar ansvarsfrihet för 2017 års styrelse. 

 
Beslut: Bifall 
 

13. Styrelsens Storlek 
Valberedningen yrkar...  
...att styrelsens storlek skall vara 6 personer. 

 
Beslut: Avslag 

 
Mötet yrkar… 
...att styrelsens storlek skall vara 7 personer. 

 
Beslut: Bifall 
 
 

 
14. Val av årets styrelse 

Valberedningen föreslår 
 
Ordförande: Tjarls Metzmaa 
Andra nominerade:  
 
Sekreterare: Jonas Nerén 
Andra nominerade: 
 
Kassör: Nils Svednell 
Andra nominerade: 
 
Ledamöter: Magnus Bark. Dennis Granath, Sebastian Jansson 
Andra nominerade: Zackarias Jansson 
 
Beslut: 
Till ordförande valdes: Tjarls Metzmaa 
Till sekreterare valdes: Jonas Nerén 
Till kassör valdes: Nils Svednell 

 



Till ledamöte valdes: Magnus Bark, Dennis Granath, Sebastian Jansson, 
Zackarias Jansson 
 
 

15. Val av årets revisor 
Valberedningen föreslår Joakim Fredriksson som revisor. 
Andra nomineringar: 
 
Till revisor valdes: Joakim Fredriksson 
 

16. Val av årets valberedning 
Valberedningen föreslår Sebastian Möller och Hampus Sköld som årets 
valberedning. 
Andra nomineringar:  
 
Till valberedning valdes: Sebastian Möller och Hampus Sköld 

 
17. Årets verksamhetsplan 

 
Styrelsens förslag: 
 

● Arrangera minst 2 SpLAN 
● Hålla ångan uppe med aktiviteter i lokalen 
● Riktade rekryteringsinsatser mot ungdomar i skolåldern 
● Samarbeta med Kulturhuset 
● Förtikåturnering 
● Sanera lokalen från asbest 
● Utreda möjligheten att utöka lokalytan 

 
Styrelsens yrkar...  
...att vi fastställer årets verksamhetsplan. 
 
Beslut: Bifall 

 
18. Medlemsavgifter 

Nuvarande medlemsavgifter lyder: 
 
Medlemskap: 300 kr för fullständigt medlemskap. 
Skolungdomar upp till och med det året man fyller 20 år har 250 kr rabatt. 
 
Evenemangsmedlemskap: 50 kr för att kunna delta på aktiviteter av tillfällig 
karaktär som föreningen anordnar. Det ger inte tillgång till föreningens lokaler 

 



på regelbunden basis. 
 
Man får prova varje verksamhetsgren 3 gånger innan man måste betala sitt 
medlemskap. 
 
Styrelsens yrkar...  
...att vi stryker evenemangsmedlemskap men i övrigt behåller nuvarande 
avgifter för medlemskap. 
 
Beslut: Bifall 
 

19. Årets budget 
Styrelsens förslag 

 
Intäkter   Utgifter  

Sverok 2 500 kr  Försäkring 2 200 kr 

Kommun 22 000 kr  Hyra 45 000 kr 

SENSUS 21 000 kr  Styrelsemiddag 500 kr 

Pant 2 000 kr  Styrelsen bestämmer 5 000 kr 

Medlemsavgifter 5 000 kr  Föreningsaktiviteter 5 000 kr 

     

Totalt 52 500 kr  Totalt 57 700 kr 

Resultat −5 200 kr    

     

Ingående konto 74 000 kr    

Utgående konto 68 800 kr    

 
Styrelsens yrkar...  
...att vi fastställer budgeten för 2018 
 
Beslut: Bifall 
 
Mötet yrkar… 
...att en post på 6000kr för inköp av verksamhetsbord läggs till i budgeten utöver 
styrelsens förslag. 
 
Beslut: Bifall 
 

 



20. Motion 1 - “Glasets tvång” 
Inlämnad av Tjarls Metzmaa 
 
2012 fattade vi ett beslut. Vid det här laget vet nog de flesta exakt hur det beslutet 
ser ut, men jag klipper in det för att vara på den säkra sidan. Det dåliga beslutet som 
lyder: 

 
”I Emil Gustafssons anda föreslår Joakim att efterföljande årsmöten ska klubbas 
igenom med en glasflaska.”.  
 
Eller som Shakespeare uttryckte det: 
 
“Att klubba eller icke klubba, det är frågan 
  
Är det modigast att tåla 
ett vidrigt ödes hugg och pilar, 
eller att ta till vapen mot ett hav av plågor 
och dräpa dem beslutsamt? 
  
Det orättvisa förtryck 
onämnbart svårt att klä i ord 
generationers tyranni 
sammanfattad i en bit genomskinlig sand 
 
Att få klubba – att besluta, inte mer, 
och tro att frihet gör slut på hjärtats värk, 
de slag och stötar som Shadowplayers fått till arvedel – 
det vore ett slut, en nåd att stilla bedja om.” 

 
Jag yrkar… 
...att vi häver beslutet som fattades på årsmötet 2012 som lyder: ”I Emil Gustafssons 
anda föreslår Joakim att efterföljande årsmöten ska klubbas igenom med en 
glasflaska.”.  
 
Beslut: Avslag efter votering 
 
Joakim Fredriksson yrkar… 
...att en arbetsgrupp tillsätts som tar fram ett nytt förslag för vilket föremål som skall 
användas vid klubbande av beslut i föreningens möten.  
 
Beslut: Bifall 
 

 
 

 



21. Motion 2 - Hyra ut Warhammerhyllor 
Inlämnad av Styrelsen 
 
Bakgrund 
Under flera år har diskussionen funnits kring hur medlemmar som inte har tid ska 
kunna bidra till föreningen och dess framgång. Hur kan den som mellan 
dagislämningar och renoveringar knappt får in tid för att titta ner i lokalen för att köpa 
läsk kunna tänkas bidra med sin ideella kraft och energi. Ofta har då röster höjts, från 
de personerna själva, att de gärna betalar mer pengar.  
Ett av förslagen som övervägdes var då att införa ännu en nivå av medlemsavgifter, 
men det avfärdades snabbt. Dels för att det blir svårt att avgöra vem som ska betala 
mer, hur mycket och varför. Framförallt är däremot argumentet mot att det inte är 
något krav på att engagera sig, utan något som ska utgå från lust och vilja. Vi som 
förening ska tillsammans göra det roligare för de som har möjlighet att engagera sig, 
inte belägga de som inte kan med straffavgifter. 
 
En av de absolut mest krävande verksamhetsgrenarna sett utifrån hur mycket yta det 
kräver är figurspelandet. Dessutom så är en av de stora skillnaderna mot all annan 
verksamhet i lokalen att förvaringen upptas av enskilda medlemmars utrustning, 
snarare än kollektiva som kan användas av alla.  
 
Som av en händelse är också korrelationen mellan medlemmar som uttryckt en 
önskan om att betala mer pengar för att stödja föreningen och medlemmar som 
använder lokalens hyllor för att förvara sina modeller förvånansvärt hög.  

 
Så tanken är sprungen från om det finns en möjlighet att systematiskt låta 
medlemmar som har möjlighet att betala mer, men utvecklade sig på vägen till det 
rimliga i att låta de som utnyttjar våra gemensamma resurser för sitt enskilda, att 
också bidra mer till det gemensamma. 
 
Förslaget 
De hyllor som finns i figurspelsrummet som tills nu har använts för förvaring och 
uppvisning av modeller utan kostnad, istället hyrs ut. Kostnaden för detta faktureras 
då i samband med medlemsavgiften och vid betalning märks hyllan upp som 
medlemmens.  
 
Mötet yrkar… 
...att en arbetsgrupp tillsätts för att utveckla ett förslag med detaljer kring hur 
uthyrning av hylla och lådor i Warhammer-rummet skall se ut. Både lådor och hyllor 
skall hyras ut.  
 
Beslut: Bifall 
 
 
 

 



22. Motion 3 - Sociala medie-ansvariga! 
Inlämnad av Sebastian ‘Heden’ Hedström 
 
Vi har blivit mycket bättre på att synas på Facebook och Instagram det 
senaste halvåret men nu är det dags att ta nästa steg! Vår Youtube-kanal har 
bara laddat upp en video på de senaste tre åren, vi kan bättre.  
 
Förslaget:   
Att styrelsen utser en grupp på 4 till 5 personer som tillsammans ska arbeta 
fram en plan så att vi kan stärka vår närvaro på olika sociala medier så att fler 
får upp ögonen för Shadowplayers! 
 
Beslut: Bifall 

 
23.  Asförklaringar 

På årsmötena kan man asförklara någon som gjort något väldigt lågt under 
året. För att en asförklaring skall godkännas behövs det att majoriteten av 
medlemmarna godkänner denna. En person som blivit asförklarad måste även 
ha en motivering till varför denne blivit det samt ett krav som skall uppfyllas 
innan den tas bort. En person som är asförklarad kan på kommande årsmöten 
be om att få sin asförklaring upphävd. För att detta skall ske krävs en majoritet 
av rösterna. En person kan inte bli asförklarad för samma sak mer än en 
gång. En asförklaring kan inte bli värre med tiden. 
 
För tidigare asförklaringar, se bilaga. 
 
Nomineringar till asförklaringar 2017: 
 
Tjarls nominerar:  
Magnus Bark för att han inte tog med sig väskan hem under 
saneringsstädningen så som han lovade.  
För att bli av med den ska han se till att det inte ligger kvarglömd mat i lokalen 
under ett års tid.  
 
Beslut: Avslag 
 
Begärda avskrivningar av asförklaringar: 
Joakim, Nils och Tjarls är inte längre asförklarade för Drakar och 
Demoner-böckerna som Peter Beijbom hade lagt på datorn nere hos 
föreningen. 
 

 



Nils begär avskrivning på Anton Friedels asförklaring angående klockan 
eftersom ingen medlem har följt asförklaringens regelverk och skrivit upp den 
felaktiga tiden på whiteboardtavlan.  
Mötet avslår begäran. 
 

24. Oasförklaringar 
En Oasförklaring är precis som en Asförklaring fast tvärtom. Här hyllas de som 
gjort någon form av hjälteinsats som påverkat föreningen eller dess 
medlemmar på ett påtagligt sätt. En kan aldrig bli av med sin Oasförklaring. 
 
Oasförklaringar genom tiderna: 
 
2015. Alex nominerade och mötet röstade igenom en oasförklaring för de som 
anordnade MälarLAN, för att de gjorde ett fantastiskt jobb med evenemanget. 
Detta gav möjligheter till fortsatta LAN och la grunden för att föreningen skulle 
öka sitt medlemsantal med över 70 medlemmar under året. 
 
2013. Magnus Bark nominerade och mötet röstade igenom en oasförklaring 
för Charles Metzmaa och Joakim Fredriksson för deras arbete med 
Shadowgames, terrängbygge, planering marknadsföring och genomförande 
av en utmärkt turnering. 
 
2012. Peter Beijbom nominerade och mötet röstade igenom en oasförklaring 
för 2011 års styrelse (Charles Metzmaa, Joakim Fredriksson, Nils Svednell, 
Anton Friedel samt Jonas Nerén) för att ha dragit in 119 tusen kronor i olika 
bidrag under året. Shadowgames, Shadowfilms samt renoveringen. 
 
2011. Charles Metzmaa nominerade och mötet röstade igenom en 
oasförklaring för Charles Metzmaa och Joakim Fredriksson för att ha styrt upp 
ekonomin i föreningen, fått uppmärksamhet i media och allmänt skött 
styrelsearbetet jävligt snyggt. 
 
Nomineringar till oasförklaringar 2017: 
Sebastian Hedström nominerar Tjarls Metzmaa till en oasförklaring för att han 
med heroiskt hjältemod räddat Garruk från ett oönskvärt hem. Garruk kommer 
nu visa föreningens tacksamhet mot Magic-spelare.  
 
Mötet bifaller nomineringen. 
 

 



25. Övriga frågor 
Saneringen diskuterades och mötet informerades om situationen. 
 

26. Mötets avslutande 
Mötet avslutades. 
 

27. Klubbmästerskap i Sten, Sax och Påse 
 Sebastian Möller gick direkt till final där han med 3-0 kammade hem titeln 
  
 
  
Justerat: 
 
 
______________________ ________________________ 
Sebastian Möller Sebastian Hedström 
Ort: Ort: 
Datum: Datum: 

 
  

 
 
 
 

 


